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Närvarande: 

Pasi Kallio  

Henry Fredén  

Ingrid Hallmén 

Kerstin Hollertz  

Carina Larsson  

Micael Svensson 

Thomas Tillander 

Adjungerade §3: Valberedningen – Gun Röhnisch, Kerstin Lindqvist, Lars S. Karlsson 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Pasi Kallio, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Micael Svensson utsågs till justerare. 

 

§3. Diskussion med valberedningen 

Diskussion gällande sammansättning av styrelsen inför nästa mandatperiod. 

 

§4. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 6 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

Beslutades: 

Föregående protokoll nr 6 godkändes. 

 

§5 Ekonomi 

Henry Fredén rapporterade resultatet för augusti månad. Resultatet blev bättre än förväntat med 

endast ett par tusen i förlust. Vi nådde upp till spelbudgeten. I augusti och september får vi in bra 

inkomster i form av spelavgifter från Allsvenskan division 2 och 3, kursavgifter för steg I, II och II, 

samt hyra från Magic. 

 

Nytt avtal med Tele2 för tv och telefon är tecknat. 

 

Styrelsearvoden enligt beslut från årsmötet ska utbetalas. Thomas Tillander önskar skänka sitt arvode 

till Unicef. 

 

Arvoden för tävlingsledare, kursledare och medhjälpare justerades delvis.  

Beslutades: 

Tävlingsledararvodet är 250 kr. Detta innefattar även tävlingsledare på Övningsspelet. 

Medhjälpare på Övningsspelet får 1 frikupong. 

Kursledararvodet är 400 kr och medhjälpare får 2 frikuponger. 

 

§6. Lokalen 

Städningen utförd av TS Lokalvård AB fungerar bra. Tömning av sopor måste även fortsättningsvis 

skötas av TL och andra medlemmar. Sopsäckar att tömma står i städskrubben. 
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§7. Tävlingar och kurser 

Tävlingar 

Örebridgen sponsrar startavgifter i Allsvenskan. Diskuteras vilka motprestationer som framöver ska 

förväntas. Delta i städdag? Bemanna caféet? Vara tävlingsledare? 

 

Julspelet bestämdes till lördagen 17 december kl 13.00. Evenemanget ska organiseras av utsedd 

person som leder en arbetsgrupp. 

 

Guldtävling är nu bestämd till 21 januari 2023, max 40 par, spelavgift 300 kr/spelare. 

 

Partävlingen måndag dagtid har ställts in på grund av för lågt deltagarantal. 

 

Kurser 

Prova-på-aktiviteten Mini-bridge startar 5 oktober.  

Övningsspel söndagskvällar har startat.  

Övriga kurser på steg I, II och III pågår med högt deltagarantal. 

 

 

§8. Övriga frågor 

 

Resultatrapportering i NA 

Thomas Tillander har åtagit sig att publicera Örebridgens tävlingsresultat under rubriken ”Rapport 

från föreningar”. 

 

Nyhetsbrev 

Micaels Svensson kommer att ansvara för att formulera ett nyhetsbrev till Örebridgens medlemmar. 

 

Förtjänsttecken 

Styrelsen diskuterade tänkbara kandidater till Förtjänsttecken i silver som delas ut av SBF:s styrelse. 

Förtjänsttecknet i silver innebär att personen har arbetat med bridge på klubb-, distrikts- och/eller 

riksnivå under minst 10 år. 

 

§9. Nästa styrelsemöte 
Nästkommande möten blir tisdag 1 november 2022 och onsdag 7 december kl 17.00. 

 

§10.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Pasi Kallio/  /Micael Svensson/ 


